



English Version

“I, having been elected an officer of the Government Services Union of the Public Service Alliance of Canada, solemnly declare that for my term of office I shall abide by and uphold the GSU By-laws and the Constitution of the PSAC, fulfill the duties of such office, will maintain and uphold the dignity of the Union and will always keep confidential all matters concerning the affairs of the Union that are brought to my attention.” - GSU By-law 20 – Oath of Office

Version française

“Je, ayant été élu(e) dirigeant(e) du Syndicat des Services gouvernementaux de l'Alliance de la fonction publique, déclare solennellement que, durant mon mandat, je respecterai les présents Règlements du SSG et les Statuts de l'AFPC, je remplirai les fonctions de ma charge, je défendrai la dignité du syndicat et j'assurerai la confidentialité de toutes les questions relatives aux affaires du syndicat qui seront portées à mon attention. ” - Règlement 20 du SSG – Serment d'office